
Diari de la neu, 01/02/22 

Aragonès es reuneix amb el president del 
Comitè Olímpic Espanyol

Fonts del Govern qualifiquen de "positiva" la trobada per parlar 

dels Jocs d'Hivern 
 

Després Blanco es va reunir amb Laura Vilagrà 

 

El president de la Generalitat, Pere Aragonès, es va reunir ahir (dilluns) a la 

tarda amb el president del Comitè Olímpic Espanyol (

La trobada va durar mitja hora i es va fer al Palau de la Generalitat, abans de la 

reunió que Blanco va mantenir amb la consellera de Presidència, Laura Vilagrà.

 

Fonts del Govern han indicat que la trobada, que va servir per parlar de la 

candidatura Barcelona-Pirineus pe

Aragonès va explicar la posició catalana de treballar per uns jocs "

i amb el suport i consens de la ciutadania. La reunió va servir també per 

comentar l'estat dels treballs tècnics.

No van trascendir detalls sobre si a la conversa es va parlar de la 

amb el president de l'Aragó, Javier Lambán.
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